

Date: 25 /09/2012

التاريخ: 2012/09/25

Customs Notice No. (15/2012)
Ban on importation of all kinds of
living domestic and wild birds,
ornamental birds, their products
and offal from Mexico

Reference to the Federal Customs Authority's letter No. MD/DG/C/1314/2012 dated 10/09/2012 and pursuant to the Ministerial Decision No. (432) issued by His Excellency the Minister of Environment and Water,

the followings have been decided:

1. The importation of all kinds of living, domestic, wild and ornamental birds, their products and offal from Mexico shall be banned until the pandemic situation in connection with the Avian Influenza (Bird Flu) is resolved.
2. The ban shall exclude the thermally treated poultry in accordance with the provisions of the decision No. 9/2012.
3. This Notice shall come into force as from the date of issuance.

Ahmed Butti Ahmed
Executive Chairman

Director General of Dubai Customs



أحمد بطي أحمد

الرئيس التنفيذي

مدير عام جمارك دبي



إعلان جمركي رقم (15 / 2012)

إعلان جمركي رقم (15 / 2012)

بشأن " حظر استيراد كافة أنواع الطيور الحية
الداجنة والبرية وطيور الزينة ومنتجاتها
ومخلفاتها من المكسيك "

بالإشارة لكتاب الهيئة الاتحادية للجمارك رقم (م/د/م ع/ج / 1314/ 2012) بتاريخ م / 10 / 2012 وبناءً على القرار الوزاري رقم (432) لسنة 2012 الصادر عن معالي وزير البيئة والمياه.

فقد تقرر ما يلي:

1. يحظر مؤقتاً استيراد كافة أنواع الطيور الحية الداجنة والبرية وطيور الزينة ومنتجاتها ومخلفاتها من المكسيك لحين تغير الوضع الوبائي بها فيما يخص مرض انفلونزا الطيور .
2. يستثنى من الحظر لحوم الدواجن المعاملة حرارياً وفقاً لأحكام القرار رقم (9) لسنة 2012.
3. يعمل بما جاء فيه من تاريخ صدوره.